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Sarajevo, juni 2023. godine 
 



ZAPISNIK O RADU 29. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 26.06.2023. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-976/23 

Datum: 26.06.2023. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Biljana Lazarević 

2. Danijela Šahat 

3. Jasmin Ademović 

4. Samir Bejić 

5. Toni Vukadin 

6. Adi Škaljić 

7. Amra Zulfikarpašić 

8. Alen Girt 

9. Mirela Džehverović 

10. Ratko Orozović 

11. Alma Čengić 

12. Srđan Simonović 

13. Vedad Deljković 

14. Dragan Stevanović 

15. Elvedin Korora 

16. Muamer Mekić 

17. Bajro Biber 

18. Robert Pleše 

19. Seid Škaljić 

20. Željko Majstorović 

21. Vedran Dodik 

22. Drago Jurić 

23. Enisa Spahić 

24. Jasmin Skorupan 

25. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Alem Logo, Almedin Miladin (najavljen izostanak) i Lajla Ćosović 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 
2. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

4. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

5. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

6. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

7. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove 

8. Erna Čolić, pomoćnica Gradonačelnice za obrazovanje, sport, kulturu i mlade 

9. Meliha Olovčić, šef Odsjeka za saradnju sa vjerskim zajednicama, nacionalnim manjinama, 

nevladinim organizacijama i udruženjima građana u Gradskoj službi za lokalnu 

samoupravu 

10. Džamna Duman Vranić, ispred Međunarodnog foruma Bosna 



Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici 

prisustvuje 20 gradskih vijećnika, da je sjednici, upravo, pristupio gradski vijećnik Vedran 

Dodik te da sjednici,  trenutno, prisustvuje 21 gradski vijećnik, da su izostanak, blagovremeno, 

najavili gradski vijećnik Alem Logo i gradska vijećnica Lajla Ćosović, a kašnjenje gradski 

vijećnik Vedad Deljković, gradski vijećnik Srđan Simonović i gradski vijećnik Samir Bejić. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

21 gradski vijećnik te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 29. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da je 

u Gradskom vijeću formiran novi Klub gradskih vijećnika „Deljković-Simonović“. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 31.05.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu 28. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 31.05.2023. godine. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji 

su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

hitnom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika Skupštine Javnog 

preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje 

komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” 

d.o.o.), na period do tri mjeseca 

2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Anex-a Sporazuma o posudbi izložbenih eksponata iz J.P. „FILMSKI CENTAR 

SARAJEVO“ d.o.o. - podružnica „MUZEJ BH FILMA“ - postavka „Valter brani 

Sarajevo“ 

3. Prijedloga Odluke o obustavi projekcije sadržaja na fasadi nacionalnog spomenika 

Bosne i Hercegovine - Gradska vijećnica u Sarajevu 

 



Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, dva glasa „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o imenovanju vršioca dužnosti 

predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP 

“Sarajevo” d.o.o.), na period do tri mjeseca razmatra u formi prijedloga po hitnom 

postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika  usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Anex-a 

Sporazuma o posudbi izložbenih eksponata iz J.P. „FILMSKI CENTAR SARAJEVO“ d.o.o. 

- podružnica „MUZEJ BH FILMA“ - postavka „Valter brani Sarajevo“ razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o obustavi projekcije sadržaja na 

fasadi nacionalnog spomenika Bosne i Hercegovine - Gradska vijećnica u Sarajevu razmatra 

u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Samir Fazlić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanela 

Nuhanović) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hazim Bahtanović) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Haris 

Starhonić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hamdija Hasanović) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Lošić) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Srđan Simonović) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Korać) 

9. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Komisije za dodjelu u zakup poslovnih zgrada 

i prostorija Grada Sarajeva za mandatni period Gradskog vijeća Grada Sarajeva 



10. Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 

11. Prijedlog Odluke o razrješenju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i 

drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva „SARAJEVO” d.o.o. 

12. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Međunarodni forum Bosna 

13. Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture 

“Tech4Green” 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)   

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Fazlić) 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni 

prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanela 

Nuhanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Hazim Bahtanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Haris Starhonić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Hamdija Hasanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su radu sjednice 

pristupili gradski vijećnik Vedad Deljković i gradski vijećnik Samir Bejić te da sjednici 

prisustvuje 23 gradska vijećnika. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 



bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Fahrudin Lošić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je proceduralni  prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Srđan Simonović) razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Elvedin Korora te da sjednici prisustvuje 24 gradska vijećnika. 
 

***** 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)   

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Fahrudin Korać) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o imenovanju članova Komisije za dodjelu u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada 

Sarajeva za mandatni period Gradskog vijeća Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga 

po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i 

događaja značajnih za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju predsjednika 

Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i 

obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva „SARAJEVO” 

d.o.o.  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje Međunarodni forum Bosna razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o pristupanju Projektu osnivanja naučno-



istraživačke infrastrukture “Tech4Green“ razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Samir Fazlić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Sanela Nuhanović) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hazim Bahtanović) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Haris 

Starhonić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hamdija Hasanović) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Lošić) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Srđan Simonović) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Korać) 

9. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Komisije za dodjelu u zakup poslovnih zgrada 

i prostorija Grada Sarajeva za mandatni period Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

10. Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 

11. Prijedlog Odluke o razrješenju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i 

drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva „SARAJEVO” d.o.o. 

12. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Međunarodni forum Bosna 

13. Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture 

“Tech4Green” 

14. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Anex-a Sporazuma o posudbi izložbenih eksponata iz J.P. „FILMSKI CENTAR 

SARAJEVO“ d.o.o. - podružnica „MUZEJ BH FILMA“ - postavka „Valter brani 

Sarajevo“  

15. Prijedlog Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika Skupštine Javnog 

preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje 

komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” 

d.o.o.), na period do tri mjeseca 

16. Prijedloga Odluke o obustavi projekcije sadržaja na fasadi nacionalnog spomenika 

Bosne i Hercegovine - Gradska vijećnica u Sarajevu 

17. Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila – Dana grada 

Sarajeva u 2023. godini 

18. Izvještaj o realizaciji Zaključaka Gradskog vijeća Grada Sarajeva od početka mandata 

trenutnog saziva Gradskog vijeća (24.03.2021. godine) do dana usvajanja Zaključaka 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, odnosno do 29.03.2023. godine 

19. Izvještaj Pravobranilaštva Grada Sarajevo o realizaciji Zaključaka Gradskog vijeća 

Grada Sarajevo 



20. Informacija o realizaciji Projekta „Model poboljšanja energetske efikasnosti u 

zgradarstvu na području Kantona Sarajevo u funkciji povećanja broja korisnika 

(omasovljavanje)“ za 2022. godinu 

21. Informacija o statusu regulacionih planova koji su u proceduri u Gradu Sarajevu 

22. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Samir Fazlić) 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanela 

Nuhanović) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hazim Bahtanović) 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Haris 

Starhonić) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hamdija Hasanović) 

 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Fahrudin 

Lošić) 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Srđan Simonović) 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Fahrudin 

Korać) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od  1. do 

8. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 1. do 8. dnevnog reda vodi jedinstvena 

rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 



usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Samir Fazlić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanela 

Nuhanović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hazim Bahtanović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Haris 

Starhonić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hamdija Hasanović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Lošić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Srđan Simonović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Fahrudin Korać), kako je predložena. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o imenovanju članova Komisije za dodjelu u zakup poslovnih zgrada i 

prostorija Grada Sarajeva za mandatni period Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Administrativna komisija. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović. 

 



Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o imenovanju članova 

Komisije za dodjelu u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva za mandatni 

period Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kako je predložena. 
 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je gradski vijećnik Adi Škaljić. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela kao i mišljenje Gradonačelnice su dostupni gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Alma Čengić, gradonačelnica 

Grada Sarajeva Benjamina Karić i gradski vijećnik Adi Škaljić. 
 

Gradska vijećenica Alma Čengić je, u raspravi, predložila da se u Kalendar obilježavanja 

datuma i događaja značajnih za Grad Sarajevo uvrsti obilježavanje 12. augusta - 

Međunarodnog dana mladih što bi bilo u skladu sa kandidaturom Grada Sarajeva za status 

Evropske prijestolnice mladih. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da će prijedlog gradske 

vijećenice Alme Čengić, u formi inicijative, biti proslijeđen Gradonačelnici.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

Odluku o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za Grad 

Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o razrješenju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i 

drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva „SARAJEVO” d.o.o. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Komisija za izbor i imenovanja i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o razrješenju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i 

drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva „SARAJEVO” d.o.o., kako je 

predložena. 

 

 

 

 



Ad 12) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Međunarodni forum Bosna 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Alen Girt. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o utvrđivanju posebnog značaja 

za Grad Sarajevo za Udruženje Međunarodni forum Bosna, kako je predložena. 
 

Ad 13) 

Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture 

“Tech4Green” 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je gradski vijećnik Jasmin Ademović. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela kao i Mišljenje Gradonačelnice su dostupni gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je, 

kao ovlašteni predlagač, podnio amandman sljedećeg sadržaja: 

U Prijedlogu Odluke o pristupanju Projektu o osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture 

"Tech4Green", u članu 5. dodaje se novi stav (5) koji glasi: „Nalaže se gradonačelnici da 

poduzme sve potrebne aktivnosti, u saradnji s Kantonom Sarajevo, da se izmjene odgovarajući 

planski dokumenti, kako bi se stvorili i planski preduslovi da se objektu Vidikovac na 

Trebeviću promijeni namjena, tako da obuhvaća i naučno-istraživačku kao i potrebne prateće 

djelatnosti, za nesmetanu funkciju „Tech4Green“. 
 

Zatim je, u skladu sa članom 126. stav 2. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva pozvao 

gradonačelnicu Grada Sarajeva Benjaminu Karić da se izjasni o podnesenom amandmanu. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanom. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Srđan Simonović te da sjednici prisustvuje 25 gradskih vijećnika. 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je amandman postao 

sastavni dio prijedloga akta, obzirom da gradski vijećnici nisu zatražili da se Gradsko vijeće 

posebno izjasni o amandmanu. 
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina 

Karić, gradski vijećnik Seid Škaljić, gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, gradski 

vijećnik Željko Majstorović, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan 

Stevanović i gradski vijećnik Srđan Srdić, a odgovore na pitanja i pojašnjenja dao je 



predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 

***** 

Uslijedila je pauza koju je zatražio predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „Naše stranke“ 

Adi Škaljić radi konsultacija sa predlagačem Odluke. 
 

***** 
 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradskog 

vijećnika Seida Škaljića da podnese amandman koji je predložio u raspravi o Prijedlogu 

Odluke. 
 

Gradski vijećnik Seid Škaljić je podnio amandman sljedećeg sadržaja:  

U Prijedlogu Odluke o pristupanju Projektu osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture 

“Tech4Green”, iza člana 5. dodaje se novi član 6. koji glasi: 

Za potrebe Projekta iz člana 1. ove odluke izradit će se elaborat o isplativosti i organizaciji koji 

će biti prezentiran Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao sljedeći korak u realizaciji Projekta. 

Dosadašnji član 6. postaje član 7., a član 7. postaje član 8. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradonačelnicu Grada 

Sarajeva Benjaminu Karić da se izjasni o podnesenom amandmanu. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanom. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je podneseni 

amandman gradskog vijećnika Seida Škaljića postao sastavni dio Prijedloga Odluke, obzirom 

da se predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, kao podnosioc prijedloga akta, 

saglasio sa podnesenim amandmanom, te  da gradski vijećnici nisu tražili da se Gradsko vijeće 

posebno izjasni o amandmanu.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i dva 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o pristupanju Projektu osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture 

“Tech4Green”, kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim i prihvaćenim 

amandmanima. 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Anex-a Sporazuma o posudbi izložbenih eksponata iz J.P. „FILMSKI CENTAR 

SARAJEVO“ d.o.o. - podružnica „MUZEJ BH FILMA“ - postavka „Valter brani 

Sarajevo“  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Anex-a Sporazuma o posudbi izložbenih eksponata iz J.P. „FILMSKI CENTAR 



SARAJEVO“ d.o.o. - podružnica „MUZEJ BH FILMA“ - postavka „Valter brani 

Sarajevo“, kako je predložena. 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika Skupštine Javnog 

preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje 

komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP “Sarajevo” 

d.o.o.), na period do tri mjeseca 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Komisija za izbor i i menovanja i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i pet „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je Odluku o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika Skupštine 

Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i 

obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP 

“Sarajevo” d.o.o.), na period do tri mjeseca, kako je predložena. 

Ad 16) 

Prijedloga Odluke o obustavi projekcije sadržaja na fasadi nacionalnog spomenika Bosne 

i Hercegovine - Gradska vijećnica u Sarajevu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke nisu razmatrala radna tijela obzirom da je upućen od strane Gradonačelnice, 

kao ovlaštenog predlagača, sa prijedlogom da se razmatra po hitnom postupku. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Dragan Stevanović, gradski vijećnik Vedran Dodik, gradska vijećnica Amra 

Zulfikarpašić, gradski vijećnik Toni Vukadin, gradski vijećnik Alen Girt i gradski 

vijećnik Adi Škaljića, a odgovore na pitanja i pojašnjenja dala je gradonačelnica Grada 

Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradonačelnicu Grada 

Sarajeva Benjaminu Karić da podnese amandman koji je predložila, u  raspravi, o Prijedlogu 

Odluke. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je podnijela amandman kojim se član 2. 

Prijedloga Odluke o obustavi projekcije sadržaja na fasadi nacionalnog spomenika Bosne i 

Hercegovine - Gradska vijećnica u Sarajevu mijenja i glasi: 

„Član 2. 

(1) Obustava projekcija iz člana 1. ove odluke neće se odnositi na događaje od značaja za 

državu  Bosnu i Hercegovinu i događaje od značaja za Grad Sarajevo u koje spadaju: 

a) Dan opsade Grada Sarajeva; 

b) Dan Grada Sarajeva; 

c) Dan sjećanja na ubijenu djecu u opkoljenom Sarajevu;  

d) Dan sjećanja na žrtve genocida u Srebrenici i 



e) Dan sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je podneseni 

amandman gradonačelnice Grada Sarajeva Benjamine Karić, kao podnosioca prijedloga akta, 

postao sastavni dio Prijedloga Odluke, obzirom da gradski vijećnici nisu tražili da se Gradsko 

vijeće posebno izjasni o amandmanu.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o obustavi projekcije 

sadržaja na fasadi nacionalnog spomenika Bosne i Hercegovine - Gradska vijećnica u 

Sarajevu, kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim amandmanom. 

***** 

Uslijedila je pauza koju je zatražio predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „Naroda i 

Pravde“ Toni Vukadin. 

***** 
 

Nakon pauze, Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da 

sjednici, trenutno, prisustvuje 16 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 
 

Ad 17) 

Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila – Dana grada 

Sarajeva u 2023. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika 

se nije izjasnilo) usvojilo je Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. 

aprila – Dana grada Sarajeva u 2023. godini, kako je podnesen.         
              

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su radu sjednice 

pristupile gradska vijećnica  Enisa Spahić i gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić te da 

sjednici, trenutno, prisustvuje 18 gradskih vijećnika. 
 

***** 
 

Ad 18) 

Izvještaj o realizaciji Zaključaka Gradskog vijeća Grada Sarajeva od početka mandata 

trenutnog saziva Gradskog vijeća (24.03.2021. godine) do dana usvajanja Zaključaka 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, odnosno do 29.03.2023. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 

 



U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o realizaciji 

Zaključaka Gradskog vijeća Grada Sarajeva od početka mandata trenutnog saziva 

Gradskog vijeća (24.03.2021. godine) do dana usvajanja Zaključaka Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva, odnosno do 29.03.2023. godine, kako je podnesen.                      
 

Ad 19) 

Izvještaj Pravobranilaštva Grada Sarajevo o realizaciji Zaključaka Gradskog vijeća 

Grada Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Pravobranilaštvo Grada Sarajevo. 

Izvještaj je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj 

Pravobranilaštva Grada Sarajevo o realizaciji Zaključaka Gradskog vijeća Grada 

Sarajevo, kako je podnesen.                      
 

Ad 20) 

Informacija o realizaciji Projekta „Model poboljšanja energetske efikasnosti u 

zgradarstvu na području Kantona Sarajevo u funkciji povećanja broja korisnika 

(omasovljavanje)“ za 2022. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji Projekta „Model poboljšanja 

energetske efikasnosti u zgradarstvu na području Kantona Sarajevo u funkciji povećanja 

broja korisnika (omasovljavanje)“ za 2022. godinu. 

Ad 21) 

Informacija o statusu regulacionih planova koji su u proceduri u Gradu Sarajevu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao  Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović, gradska vijećnica Biljana Lazarević, gradski vijećnik Seid Škaljić i zamjenik 

predsjedavjućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović. 



 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, u raspravi, predložio zaključak, 

sljedećeg sadržaja.  

Zadužuje se Gradonačelnica da preispita odluke o pristupanju izradi regulacionih planova iz 

nadležnosti Grada Sarajeva i predloži Gradskom vijeću izmjene i dopune u dijelu koji se odnosi 

na utvrđivanje režima zabrane građenja, a u kontekstu rokova propisanih Zakonom o 

prostornom uređenju Kantona Sarajevo. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je predloženi zaključak predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informacija o statusu regulacionih planova koji su u 

proceduri u Gradu Sarajevu. 
 

Ad 22) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 29. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- dvije inicijative predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmina Ademovića 

- dvije inicijative Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 

- jedna inicijativa Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj 

- jedna inicijativa gradske vijećnice Biljane Lazarević 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je napomenuo da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća kao i vijećnička pitanja biti 

proslijeđeni na dalje nadležno postupanje. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje o 

inicijativama za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je uputio i 

obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Podnosim inicijativu da gradonačelnica temeljem važeće Odluke o uslovima i načinu 

sticanja statusa udruženja i fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo  Udruženju 

„Kupujmo i koristimo domaće - kvalitetno proizvedeno u BiH“ sa sjedištem u Sarajevu, 

ul. Branilaca Šipa broj 28. dodijeli status udruženja od posebnog značaja za Grad 

Sarajevo.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

2. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je uputio i 

obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Podnosim inicijativu da nadležni organi zakonodavne vlasti Federacije Bosne i 

Hercegovine (Predstavnički dom i Dom naroda Parlamenta Federacije Bosne i 

Hercegovine) i Kantona Sarajevo (Skupština Kantona Sarajevo) u što skorijem roku, 



svako iz svoje nadležnosti, izmjene Ustav Federacije Bosne i Hercegovine i Ustav 

Kantona Sarajevo, na način da se omogući direktan izbor gradonačelnika Grada 

Sarajeva, a kako bi se nakon toga takva mogućnost propisala i Statutom Grada 

Sarajeva.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 
 

3. Gradski vijećnik Muamer Mekić je uputio, u ime Klubova gradskih vijećnika SDP-a, 

NiP-a i Naše stranke i obrazložio inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se pokrenu aktivnosti da Grad Sarajevo postavi spomen - ploču Azri 

Spahić i Almi Suljić, mladim doktoricama koje su život izgubile  na Marijin Dvoru, te 

da Gradonačelnica, u pripremi sljedeće sjednice Gradskog vijeća, uputi tekst Nacrta 

Odluke Komisiji za spomenike, kako bi se što prije stekli uslovi za postavljanje 

spomen - ploče.  
 

Gradski vijećnik Muamer Mekić je zatražio da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva o ovoj 

inicijativi izjasni na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 
 

4. Gradski vijećnik Srđan Srdić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo finansijski podrži sanaciju oštećenja makadamske putne 

komunikacije Ustikolina, selo Prisoje, u dužini od 2,5 km, a po već upućenom zahtjevu 

Gradu Sarajevu ispred Opštine Foča-Ustikolina, odnosno mještana povratničkih sela 

Prisoje, Grabovik i Gradišići.  
 

5. Gradska vijećnica Alma Čengić uputila je i obrazložila sljedeću inicijativu. 

„Da se zbog nedavne pojave gmizavaca na Vilsonovom šetalištu pristupi angažiranju 

biologa sa Prirodno-matematičkog fakulteta, konkretno stručnjaka iz oblasti gmazova 

kako bi se ustanovilo da li je riječ o bezopasnim, neotrovnicama ili zmijama 

otrovnicama. Također uz navedenu inicijativu, a zbog sigurnosti građana, predlažem 

sljedeći set mjera kako bi se trenutno stanje unaprijedilo.  

Set mjera: 

1. U saradnji sa KJKP Rad i Park pristupiti povećanju frekvencije čišćenja korita 

i uklanjanja otpada iz korta rijeke Miljacke te povećati frekvencije košenja 

travnatih površina. 

2. U saradnji sa komunalnom policijom uvođenje natpisa sa isticanjem zabrane 

bacanja otpada kao i propisane novčane sankcije. 

3. Uključivanje stručnjaka za gmizavce sa Prirodno-matematičkog fakulteta radi 

evaluacije živih organizama koji tu obitavaju što podrazumijeva identifikaciju 

vrste i istraživanje njegove ekologije i utjecaja na okoliš. 

4. Kad se ustanovi o kojim vrstama je riječ u skladu sa tom informacijom 

adekvatno postupiti, odnosno uklonit određene vrste ili ih pustiti normalno da 

nastanjuju prirodni habitat naravno ako nisu otrovne, a građane o tome izvjestiti, 

tj. objasniti da je riječ o vrsti čije je to prirodno stanište. 

5. Ukoliko se radi o štetočinama aktivirati Zavod za javno zdravstvo i poduzeti  

mjere dezinfekcije, dezinsekcije i deratizacije (preporuka bi bila da se svaki 

mjesec vrši deratizacija površina).“ 
 

 

 

 

 



6. Gradska vijećnica Biljana Lazarević uputila je i obrazložila inicijativu da 

gradonačelnica Grada Sarajeva putem nadležnih službi izdvoji nepohodna sredstva u 

iznosu od 50.000,00 KM za sanaciju podova na Odjelu za radiološku dijagnostiku Opće 

bolnice „Pr.dr. Abdulah Nakaš“ Sarajevo. 
 

Gradska vijećnica Biljana Lazarević je zatražila da se Gradsko vijeće o ovoj inicijativi 

izjasni na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 
 

7. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da se tokom mjeseca augusta omogući besplatna vožnja Trebevićkom 

žičarom i besplatno korištenje Olimpijskog bazena za djecu osnovnih škola Sarajeva. 
 

8. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo finansijski podrži elektrifikaciju domaćinstava u selima 

Tršće i Bencezi, u Općini Srebrenica, u skladu sa zahtjevom koji je grupa građana 

povratnika uputila Gradu Sarajevu.  
 

9. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da se za narednu sjednicu Gradskog vijeća pripremi odluka ili da se 

Gradsko vijeće izjasni o tome da se pjesma „Sarajevo ljubavi moja“ koju je napisao 

Alija Hafizović Haf, a izveo Kemal Monteno, proglasi za svečanu pjesmu Grada 

Sarajeva.  
 

10. Gradski vijećnik Željko Majstorović ponovio je i obrazložio inicijativu, u izlaganju 

sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je, što je moguće prije, osnovati radno tijelo Gradskog vijeća za održivi 

razvoj, ekologiju i klimatske promjene.  
 

11. Gradski vijećnik Seid Škaljić uputio je vijećničko pitanje u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

U kojoj fazi je proces dogovora s Parlamentom F BiH oko iznajmljivanja prostora u 

Upravnoj zgradi organa Grada Sarajeva koji koriste organi i službe Parlamenta F BiH, 

a čiji je vlasnik Grad Sarajevo? 
 

12. Gradski vijećnik Seid Škaljić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da nadležni organi u Kantonu Sarajevo izvrše dodatnu deratizaciju i 

dezinsekciju na području Kantona Sarajevo, a posebno zbog sve veće najezde žohara u 

posljednjem periodu. 
 

13. Gradski vijećnik Seid Škaljić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Ministarstvo saobraćaja Kantona Sarajevo zatraži od nadležnih u JKP 

GRAS Sarajevo, adekvatno čišćenje vozila javnog prijevoza (novih trolejbusa), 

obzirom na sve veće pritužbe građana, a imajući u vidu i turističku sezonu. 
 

14. Gradski vijećnik Adi Škaljić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo izradi informaciju o nadležnostima za održavanje 

mostova u vodotoku rijeke Miljacke, kako bi bilo poznato kome se treba obratiti s 

određenim prijedlozima, odnosno inicijativama. 
 

15. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je vijećnička pitanja u 

izlaganju sljedećeg sadržaja.  

- Da li je za sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva koja se planira održati u julu 

mjesecu planirano razmatranje odluke o prenamjeni sredstava kredita Razvojne 

banke F BH i ako nije, kada se planira predložiti? 

- Da li je za istu sjednicu planiran i rebalans Budžeta Grada Sarajeva i ako nije, kada 

se planira predložiti? 
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***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 29. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 
 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13.45 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      
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